
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 27. juni 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 898 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 898:  
”Ministeren bedes redegøre for, om regeringen mener, at regler om beskatning af to-
bak bør reguleres på EU-niveau, eller finder regeringen det mest hensigtsmæssigt, at 
dette bestemmes i det danske Folketing.” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo september 2022. 

 

 

Med venlig hilsen 
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